
 

 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering 

Maandag 25 april 2022 

Aanwezig: 17 AUHV-leden en het bestuur 

Afmeldingen ontvangen van Fred van Schaik en Martin Hoorweg. 

Notulist: Gerard Raaphorst 

Welkom en opening 

Voorzitter Simon Dekker bedankt de helaas in slechts kleine getale aanwezige AUHV-leden (17) voor 

hun komst en opent de vergadering.  

Vanwege de vele inspanningen van Leon Niemans voor de AUHV Roofvisgroep wordt hij 

voorgedragen en door de vergadering benoemd tot Lid van Verdienste van de AUHV.  

Ingekomen stukken 

Er zijn geen stukken ontvangen die op deze ledenvergadering moeten worden behandeld.  

Mededelingen 

Stand van zaken organisatie Sportvisserij Nederland 

Inmiddels is er een rapport verschenen met een groot aantal aanbevelingen. Het is de bedoeling om 

naar één organisatie te komen met een aantal regiokantoren. Hierdoor is het mogelijk om met minder 

kosten efficiënter te werken. Niet alle federaties staan te springen bij deze oplossing. Federatie 

MidWest waar de AUHV bij is aangesloten staat hier wel positief tegenover. De komende tijd zullen ze 

zich vooral moeten richten op: belangenbehartiging, viswaterbeheer en visrechten en 

verenigingsondersteuning zoals BOA-controle en toezicht. 

Vanaf begin dit jaar krijgen we vanuit Sportvisserij Nederland ondersteuning in menskracht voor met 

name het vormgeven van de (jeugd)activiteiten en het versterken van de communicatie. 

Jaarplan 2022 

Mede op verzoek van de politiek in Utrecht zijn we in 2021 gestart met het maken van een jaarplan. 

Ook voor dit jaar is dit verzoek gekomen, maar omdat we nu in een overlegtraject zitten met de 

politieke partijen zullen we hier later op terug komen.  

Op dit moment hebben we gesprekken met alle politieke partijen in Utrecht met het doel onze 

vereniging onder de aandacht te brengen en onze doelstellingen en visie te delen. Bij de gesprekken 

die we inmiddels gehad hebben blijkt dit bijzonder goed te werken. 

Clubhuis 

Op dit moment is het niet haalbaar een eigen clubhuis te realiseren. Wel hebben we een ruimte 

gehuurd voor opslag en om te vergaderen bij Catering Uytewaal in Houten. Ook de actieve groepen 

kunnen hiervan gebruik maken. Eventuele jeugdactiviteiten kunnen daar ook prima starten en er is 

voldoende viswater in de directe omgeving. 

Jeugd 



 

 

Leo Harmsen geeft hierop een toelichting. Door corona zijn er de afgelopen jaren eigenlijk geen 

activiteiten geweest. Leo geeft aan volgend jaar te stoppen als bestuurslid. Op dit moment zijn we dus 

op zoek naar een nieuw bestuurslid. Om de activiteiten goed over te dragen en vorm te geven krijgen 

we vanuit Sportvisserij Nederland ondersteuning in de persoon van Wouter de Groot. Daarnaast willen 

we onderzoeken of en hoe we een Jeugdraad in het leven kunnen roepen. 

AUHV 100 jaar in 2025 

Als er binnen de leden ideeën of suggesties zijn hoe we dit feestelijk kunnen aanpakken, dan horen 

we dit graag. 

Verslag vorige ledenvergadering 

Geen opmerkingen.   

Daarmee is het verslag goedgekeurd door de vergadering. 

Jaarverslag 2021 

Secretaris Jim van de Burgt publiceerde het jaarverslag via de website en sociale media. Hij geeft een 

toelichting op de belangrijkste zaken. Via de Kamer van de Binnenvisserij heeft de AUHV verlenging 

gekregen voor het contract met gemeente Utrecht.  

In 2020 is de WBTR - Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen - in werking getreden, hiervoor 

dienen de statuten aangepast te worden.  

Op het gebied van controle en toezicht zijn we nog steeds op zoek naar een aantal BOA’s en 

controleurs. 

Financiële zaken 

Financiële verantwoording 2021 

Penningmeester Henny Ederveen geeft een toelichting op diverse onderdelen.  

Verslag bevindingen kascontrolecommissie 

Namens de commissie verzoekt Kees van der Hulst de vergadering om het bestuur décharge te 

verlenen voor het gevoerde financiële beleid en de verantwoording over 2021. De ledenvergadering 

verleent het bestuur unaniem décharge. 

Begroting 2022 

De begroting 2022 wordt door penningmeester Henny Ederveen toegelicht. Er is uitgegaan van 

11.000 leden.  Een contributieverhoging is niet noodzakelijk. De begroting 2022 wordt unaniem door 

de vergadering goedgekeurd.  

Verkiezing leden kascontrolecommissie 

Kees van der Hulst treedt af. Peter Jongerius gaat de kascontrole uitvoeren met een nog te zoeken 

tweede lid. Marco de Vries is reservelid.  

Verkiezing bestuursleden 

Aftredend en herkiesbaar zijn secretaris Jim van de Burgt en bestuurslid Robin Blokhuizen. Zij worden 

door de vergadering herkozen.  



 

 

Voorgestelde aanpassingen statuten 

Aan de behandeling van dergelijke voorstellen zijn wettelijk termijnen verbonden. Omdat het AUHV-

magazine enkele dagen te laat bezorgd is kunnen we deze nu niet waarmaken en zal dit agendapunt 

nu niet behandeld worden. Er komt of een aparte vergadering of we stellen het uit tot de algemene 

ledenvergadering van volgend jaar. 

Wat verder ter tafel komt 

Er zijn geen ingediende vragen om te behandelen. 

Rondvraag 

Er is een vraag hoe het toch komt dat er met 11.000 leden zo weinig belangstelling is voor de 

algemene ledenvergadering.  

Het bestuur denkt dat dit komt door de uitgestrektheid van de wateren en dat 95% van de vissers een 

VISpas koopt omdat dat moet. Bij kleinere verenigingen met één water of enkele wateren zie je dat de 

binding veel groter is. 

Remco van Vliet vraagt hoe het staat met de Viswatercommissie van de AUHV. Deze zal een nieuwe 

opzet krijgen, binnenkort wordt hiermee gestart.  

Fred van Esseveld vraagt wat het bestuur wil doen met de waterkwaliteitscontroles omdat er nog maar 

drie waterbemonsteraars zijn. Om deze activiteit te kunnen doorzetten hebben we dringend behoefte 

aan nieuwe vrijwilligers.  

Naar aanleiding van een artikel in het blad over afval en poepen aan de waterkant komt de suggestie 

een dixie te huren. Gezien de grote hoeveelheid aan wateren ziet het bestuur dit niet als de oplossing. 

Op fort Honswijk heeft Peter Burger (beroepsvisser) de volledige visrechten, hij heeft toestemming 

gegeven dat AUHV-leden hier mogen vissen. 

Sluiting 

Om 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. 


